

**Innkalling til styremøte i fotballgruppa - Bremnes Idrettslag**

Møtenummer: 9/2019  
Dato: 28.10.2019  
Kl: 18:15 – 21:00  
Stad: Bømløhallen  
Innkalla: Arne Falk, Bjarne Ådnanes, Kenneth Nesse, Hildegunn Sortland, Nina Brynjulfsen, Rolf Bjørkelund, Torill Johansen, Eivind Vegstad, Adrian Søvold, Andrea Vespestad, Frode Sortland og Jovana Babanic.

Forfall: Andrea Vespestad, Torill Johansen og Frode Sortland

**Sakliste:**

Saksnr.	Sak	Type	Ansvarleg	Tid
Fast	<b>Oppdatering Kvalitetsklubbprosjektet</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Foreldremøte m/Kjersti. Forslag om å ha det i slutten av november. Bjarne gjer ein avtale med ho.</li><li>- Samling i samband med prosjektet i Bergen i slutten av november. Ingen frå B.I.L deltek her denne gongen.</li></ul>	O	Bjarne	5
Fast	<b>Informasjon frå Leiar + økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Kort oppdatering</li></ul>	O	Arne/Bjarne	10
Fast	<b>Informasjon frå administrasjonen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Tine fotballskule: Mykje positive tilbakemeldingar. 12 fleire påmelde enn i fjor.</li><li>- Budsjett: forslag til eit litt anna oppsett i år.</li><li>- Grendacup avlyst. For få påmelde. Prøver igjen til våren, til dømes i mars.</li><li>- B.I.L har 75 års jubileum neste år. Medlemsfest 14. november.</li><li>- Rema cup: Det er blitt sendt ut om lag 1300 e-poster til trenarar/lagleiarar i regionen + informasjonsfaldarar. Har fått litt tilbakemeldingar/spørsmål kring arrangementet. «Earlybird» påmelding frå november.</li></ul> Nytt neste år: Tilbod om camping ved Kulleseidkanalen. Kuttar ut 12- års klassen. Blir ny trearbane i tillegg til dei som er på treningsfeltet	O	Jovana	15
Fast	<b>Faste oppdateringar frå arrangement/ cupar</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Nattcup i januar. Blir snart sendt ut påmeldingar.</li></ul>	O		10
Fast	<b>Faste oppdateringar frå SU</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Greitt i rute med trenarkabalen til neste år.</li></ul>	O	Kenneth	10
28/19	<b>Arrangementskomité</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Blir no ein eigen komité som tek seg av organiseringa av Rema 1000 cup. Komiteen er samansett av fire frå fotballgruppa, to frå friidrett- og to frå turngruppa.</li></ul>	O	Arne	10



29/19	<b>Videoutsyr til fotballen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Ønskje om innkjøp av videoutstyr. Går det ann å søkje om midlar til å få dekkje delar av utgiftene? Krev noko arbeid med analyse i etterkant av filminga.</li></ul> Vil gjerne få litt meir informasjon om dette utstyret og korleis det kan nyttast best mogleg.	D	Arne	5
30/19	<b>Sportsplan</b> <p>Mål om at Sportsplanen skal bli meir synleg og tilgjengeleg . Ein håpar med dette at fleire kan få eit endå større eigarforhold til innhaldet , og at det blir lettare å gjere endringar som kan forbetre planen ytterlegare.</p>	O	Arne	5
31/19	<b>Forslag frå A-laga til budsjett, 2020</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gjennomgang av forslaget. Styret blei einige å diskutere budsjettforslaget endå nærare ved neste styremøte.</li></ul>	O	Arne	20
32/19	<b>Budsjett 2020</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Gjennomgang og forslag til utkast for 2020</li></ul>	O	Bjarne	10
33/19	<b>Sportsleg leiar</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Business case skal vere ferdigstilt til møtet i Hovudstyret i slutten av november.</li></ul>	D	Arne	10
Fast	<b>Eventuelt:</b>	O/D	Alle	10

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O, Diskusjonssak=D

Møtedatoar 2. halvdel 2019: (24.juni ved behov), 26. august, 30.september, 28.oktober, 25.november, 16.desember

Arne Falk

Leiar i fotballstyret